
PROTOKÓŁ NR   61   /2004
Komisji Rolnictwa , Budownictwa i Rozwoju Gospodarczego  

odbytego w dniu 27.07.2004 r.

W posiedzeniu udział wzięli :
a) czterech członków komisji ( nieobecny Wandachowicz Zygmunt)
b) Tadeusz Bejnarowicz – Zastępca Wójta

Porządek posiedzenia :
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad ,
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia ,
3. Zatwierdzenie porządku obrad ,
4. Oświetlenie uliczne w Gminie ,
5. ,, Dobra Truskawka’’ c .d.
6. Sprawy bieżące.

Ad. 1-3
Po stwierdzeniu prawomocności obrad Komisja jednogłośnie przyjęła protokół

z poprzedniego posiedzenia Komisji oraz zatwierdziła porządek obrad.

Ad. 4       
 Sprawa oświetlenia ulicznego Gminy.

Wójt  po  spotkaniu  w  Zakładzie  Energetycznym  Słupsk  wystąpił  do  Prezesa  Zamówień
Publicznych o zwolnienie UG ( właściciela procedury przetargowej i udzielenie pozwolenia
na wyłonienie wykonawcy z wolnej ręki. Realizację zadania przyjmuje ZE Słupsk z własnych
finansów. Dokumentacja ma być wykonana do końca września. Wykonanie zadania było by
do końca bieżącego roku.

Ad. 5
 -,, Dobra Truskawka ’’

Stowarzyszenie  daje  na  rozmnożenie  i  powiększenie  areału   truskawki.  Miało  to  służyć
zwalczaniu  bezrobocia  .  Nie  mniej  zainteresowanie  uprawą  truskawki  jest  znikome  ze
względu  na  wysoki  koszt  uprawy  ziemi  pod  truskawkę.  Komisja  zaplanuje  posiedzenie
wyjazdowe , celem będzie zagospodarowanie terenów przy jeziorze Dobra.

Ad. 6 

Komisja jest chętna do organizacji wyjazdu na ,, Polagrę’’ 7-10.X. 2004 r. do Poznania 
lub Sumisławia. 

Tadeusz  Bejnarowicz  zaproponował  aby  odbyło  się  spotkanie  3  Komisji  w  celu
prywatyzacji  Zakładu  Komunalnego.  Jest  firma  ,  która  projekt  prywatyzacji  prowadzi
nieodpłatnie i Gminę 
nic  by  to  nie  kosztowało.  Po  prywatyzacji  ZGK  mógłby  uczestniczyć  w  przetargach
wykonawczych na różne prace ,a w budżecie Gminy nie było by pozycji – dotacje celowe  
na ZGK.
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Komisja zapoznała się z pismem Marszałka Województwa Pomorskiego dotyczącego scaleń 
gruntów. Uważamy ,że sprawę należy przekazać do sołectw celem rozpropagowania tematu
tym bardziej że termin składania wniosków to 15 .08. 2004 r.

Komisja wyjazdowa do Dobrej 4.08.2004 r. godz.16.00 przy Urzędzie Gminy.
Powiadomić Tkaczyszyn Irenę i panią prezes stowarzyszenia ,, Dobra Truskawka’’
aby o godzinie 16.45 były obecne w miejscowości Dobra.

                                                                                                        Przewodnicząca
                                                                                                Komisji Rolnictwa,
Budownictwa
                                                                                                     i Rozwoju Gospodarczego

                                                                                                       /-/ Urszula Rączka
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